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Agenda Annotatie PO Staatssecretaris Gezaghebbers 01 10 20

1 Welkom opening
Bevel ©

a U kunt de Gezaghebbers welkom heten U kunt de agenda introduceren en

vaststellen

2 Update per eiland

Advies

a U kunt een rondje doen en de gezaghebbers vragen de situatie op hun eiland toe

te lichten

3 Vaccinatieprogramma
Context

a Als binnen EU context binnenkort een vaccin beschikbaar komt zal dit

vanzelfsprekend ook aan Caribisch Nederland worden aangeboden De minister

heeft de Gezondheidsraad gevraagd een advies te maken voor prioritering van

doelgroepen op basis van wetenschappelijk onderzoek ZJCN heeft aandacht

gevraagd voor het meenemen van de afwijkende context in het Caribisch gebied
zelfde reden waarom er een apart OMT wordt gemaakt De uitvoering van het

vaccinatieprogramma zal zo veel mogelijk worden georganiseerd via de bestaande

kanalen van het Rijksvaccinatieprogramma De regie op de uitvoering wordt

georganiseerd door het RIVM In de uitvoering kan het zijn dat de prioritering van

de doelgroepen uit het GR advies niet volledig gevolgd kan worden voorCN

ondanks dat de inzet zal zijn om zo weinig mogelijk af te wijken Als

prioriteitsgroep 1 2 3 bijv artsen in de ouderenzorg verpleegkundigen en

huisartsen zijn hebben we het voor Saba over misschien 5 vaccins max RIVM

geeft aan dat dit met alle logistiek misschien bijna niet uitvoerbaar is en daarbij
ook niet handig Je wilt Never in 1 koelkast met alle kosten etc gewoon 100

vaccins meegeven al helemaal als er bijv 100 vaccins in een doosje passen

b Als je ervoor kiest om dan rnaar alle zorgprofessionals op Saba te vaccineren o b v

uitvoeringstoets doe je het dan allemaal meteen wanneer in EUNL de eerste

zorg professionals groep wordt gevaccineerd of doe je het pas als de laatste groep

in EUNL aan de beurt is

c Zodra er meer zicht is op welk vaccin het wordt het GR advies en hoe de

uitvoering er dan uit zou zien zal hierover een politiek besluit genomen moeten

worden

Advies

d U kunt aangeven dat als een vaccin beschikbaar komt zal dit vanzelfsprekend ook

aan Caribisch Nederland worden aangeboden
U kunt aangeven dat voor de uitvoering met het RIVM wordt gekeken hoe zo veel

mogelijk gebruik gemaakt kan worden van de bestaande kanalen van het

Rijksvaccinatieprogramma
U kunt benoemen dat een GR advies is uitgevraagd en dat dit helderheid biedt

over de prioritering van groepen en dat het waarborgt dat er een verantwoorde

verdeling zal plaats vinden

Dit kan overigens nog wel betekenen dat er wellicht nog wat

uitvoeringsvraagstukken in beeld komen die op dit moment niet helderzijn

e

f

g

4 Tijdelijke wet maatregelen covid 19

Context

a Op initiatief van minister de Jonge wordt er gewerkt aan een tijdelijke wijziging
van de wet publieke gezondheid tijdelijke covid wet om de corona maatregelen
een sterkere juridische basis te geven

b Op 3 September heeft u een overleg gehad met de Gezaghebbers en hun

belangrijkste punt besproken namelijk het overeind houden van de

noodverordeningen als terugvaloptie in het geval de ministeriele regeling niet snel

genoeg tot stand komt
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De noodverordeningen zijn daarnaast de beste optie om eventueel maatwerk te

leven op de eilanden zonder dat dit een wetswijziging van de wet PG vereist Een

wetswijziging ten aanzien van verplichte quarantaine ook verzocht door de

Gezaghebbers en verplicht testen aangevraagd via motie Jetten heeft aardig wat

voeten in de aarde omdat dit in zou kunnen gaan tegen het beschermen van de

grondrechten U heeft daarom in het vorige overleg geadviseerd ook voordie

maatregelen voor nu zo veel mogelijk via de noodverordeningen te blijven regelen

Ministers de Jonge Grapperhaus en Ollongren zijn ook voorstander van het

overeind houden van de terugvaloptie en hebben Caribisch Nederland prominent

opgevoerd als argument voor vangnet Uit het coalitieoverleg van vorige week is

gebleken dat de woordvoerders niet enthousiast zijn over de vangnetbepaling
maar de voorbeelden voorde noodzaak daarvan graag terugzien in de nota nav

het verslag De beantwoording van de vragen uit het verslag gaan deze week de

lijn in en zullen parallel naar minister de Jonge en u worden gestuurd Onze

directie en de eilanden hebben meegekeken op de beantwoording
Aangezien CN als belangrijkste argument wordt genoemd voor het overeind

houden van de vangnetbepaling kun u alvast nadenken over of u een eventuele

uitzonderingspositie voor de CN zou willen inzetten mocht deze bepaling niet

overeind blijven in de Kamer

c

d

e

Advies

a U kunt aangeven dat u de punten uit het vorige overleg nog scherp heeft en dat

het belang van de terugvaloptie voor CN helder gecommuniceerd wordt naar de

coalitiepartijen Begin volgende week zal er meer duidelijkheid zijn of de bepaaling
overeind blijft of niet Dan vindt er ook weer een ambtelijk juristenoverleg plaats
waarin de laatste stavaza gedeeld zal worden

5 Kosten covid 19

Context

a Tijdens het vorige overleg heeft u aangegeven dat het voor de administrate

belangrijk is om een goed overzicht te hebben van de gemaakte kosten ihkv de

corona crisis en dat deze uitvraag binnenkort aan de openbare lichamen zal

worden gedaan Helaas is de deadline van afgelopen vrijdag verstreken en hebben

we alleen antwoord gehad van Saba Zolang er geen inzicht is in de totale extra

kosten kan VWS ook niet garanderen dat dit kan worden betaald

b De directie PG heeft afgesproken met de GGDen in EUNL dat vanaf 15 juli de

GGD en maandelijkse voorschotten aanvragen Hierin wordt ook megenomen

welke kosten binnen de bestaande middelen al gedekt kunnen worden Daardoor

verwacht PG wel al een goed beeld te krijgen van de financiele vergoeding Met de

Veiligheidsregio s worden soortgelijke afspraken gemaakt Maandelijkse
voorschotten lijkt ons niet realistisch voor CN maar we zullen wel tot een model

moeten komen waarin op een bepaalde rnanier naar voren wordt gekeken Dat

begint met terugblikken en aangeven welke kosten nu zijn gemaakt De

Rijksvertegenwoordiger zal ambtelijk gevraagd worden of zijn team hierbij kan

ondersteunen

Advies

a U kunt aangeven dat de nodige informatie niet door alle eilanden is aangeleverd
b U kunt aangeven dat het van belang is dat dit inzichtelijk wordt gemaakt zoals de

GGDen in EUNL dit ook doen zodat geanticipeerd kan worden Het gaat dus om

het totale plaatje aan extra kosten en wat hiervan gedekt wordt uit de bestaande

potjes Zolang er geen inzicht is in de totale extra kosten niet gegarandeerd kan

worden dat de kosten kunnen worden gedekt

6 Wvttk

a Mobiliteitsvraagstuk

Context Mogelijk brengen de Gezaghebbers fiyujyflt op over problemen met mobiliteit en

transport Als dat zo is kunt u het woord aai 10 2e
geven


